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02.11.2022 

Ulaştırma Bakanları Kapıkule Toplantısı 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanımız Sayın Adil Karaismailoğlu 1 Kasım 2022 tarihinde Kapıkule 

Sınır Kapısında Bulgaristan Ekonomik İşlerden Sorumlu Başbakan Yardımcısı ve Ulaştırma ve 

Haberleşme Bakanı Sayın Hrısto Aleksiev ile sınır geçişlerinin hızlandırılması ve 

çeşitlendirilmesine yönelik bir toplantı gerçekleştirmiştir.  

Toplantıya Bulgar tarafından Bulgaristan’ın Ankara Büyükelçisi Anguel Tcholakov, Ulaştırma 

ve Haberleşme Bakan Yardımcısı Krasimir Papukchiyski, Maliye Bakan Yardımcısı 

Aleksander Svrakov, Gümrükler Ajansı Başkanı Pavel Gerenski, Milli Karayolu Kullanım 

Ücretleri (TOLL) Müdürü Georgi Temelkov, Milli Demiryolu Altyapı Şirketi Genel Müdürü 

Zlatin Krumov, Karayolu Yönetimi İdaresi Başkanı Boyko Ranovski de katılım sağlamıştır.  

Tür tarafından Sofya Büyükelçimiz Aylin Sekizkök, Edirne Valisi Hüseyin Kürşat Kırbıyık 

Ulaştırma ve Haberleşme Bakan Yardımcısı Enver İskurt, Bakan Yardımcımız Rıza Tuna 

Turagay, TCDD Genel Müdürü Hasan Pezük, TCDD Taşımacılık A.Ş. Genel Müdürü Ufuk 

Yalçın, UAB Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Genel Müdürü Burak AYKAN, UAB Ulaştırma 

Hizmetleri Düzenleme Genel Müdürü Murat Baştor, Filibe Başkonsolosu Korhan Küngerü, 

Sofya Ticaret Müşaviri Sinem Taştan ve Filibe Ticaret Ataşesi Armağan Al da hazır 

bulunmuştur. 

Toplantıda özetle aşağıdaki hususlar ele alınmıştır: 

- Frigorifik araçlar için yapılacak 2 yeni hattın yılsonu itibariyle tamamlanacağı taahhüt 

edilmiştir. 

- Laboratuvar analizlerine ilişkilerin sorunların azaltılmasına yönelik olarak gereksiz 

numune alımının önüne geçilerek alınan numune sayısı azaltılmış olup, firmalarca arzu 

edilmesi halinde analizlerin varış noktasında yapılması opsiyonu kullanılabilmektedir. 

- Alınan önlemler sayesinde bekleyen tır sayısında ciddi azalış sağlanmıştır. Ancak yük 

trafiğinin sürekli artış göstereceği ve varolan kapasite ile daha fazla araç alınamayacağı 

dikkate alındığında alternatif yollar geliştirilmesi elzemdir.  

5070 sayılı kanun gereğince güvenli elektronik imza ile imzalanmıştır. ID:55421322520221110113716. Bu kod ile http://dogrulama.tim.org.tr/ adresinden doğrulayabilirsiniz.11
.1

1.
20

22
 / 

2.
90

9



T.C SOFYA BÜYÜKELÇİLİĞİ 

TİCARET MÜŞAVİRLİĞİ 

 

2 
 

- Bu kapsamda demiryolu taşımacılığının geliştirilmesi önceliklidir. Bu kapsamda Bulgar 

tarafı çalışan intermodal tren sayısının 7'den 22'ye çıkarılması noktasında ortak 

çalışılmasını önermiştir. 

- Bir sonraki Sırbistan- Macaristan- Bulgaristan- Türkiye dörtlü Bakanlar toplantısının 

Sırbistan’da gerçekleştirilmesi hususunda iki Bakan mutabık kalmıştır. 

- Bulgar tarafı Sırbistan-Türkiye yönünde demiryolu altyapısının modernizasyonunu 

önceliklendirmektedir. Bu hattın tamamının modernizasyonunun 2030 yılında 

tamamlanması öngörülmektedir. Bu güzergahta Filibe-Svilengrad arası en önemli 

güzergahı teşkil etmektedir.  

- Bu kapsamda demiryolu gümrüklerinin de revize edilmesi önem arz etmektedir.  

- Bulgar tarafı Hamzabeyli- Lesovo (Lesovo-Elkovo-Yambol güzergahı) sınırında yeni 

bir demiryolu sınır kapısı açılması önerisini dile getirmiş, konunun teknik boyutlarının 

9-10 Kasım tarıhlerinde Sofya’da gerçekleştirilecek Demiryolu İdareleri toplantısında 

değerlendirilmesi hususunda mutabık kalınmıştır. 

- Aynı toplantıda demiryolu sınır kapısında hem Türk hem de Bulgar tarafında yapılan 

X-Ray kontrolünün teke indirilmesi hususunun görüşülmesi kararlaştırılmıştır. 

- Burgaz-Karasu Ro-Ro hattı konusunda Bulgar tarafı yapılması gerekenlerin 

sorumluluğunu aldıklarını ifade etmiştir. 

- Başbakan Yardımcısı tüm bu hususlarda kendi taraflarındaki yapılacakların 

sorumluluğunu üstlendiğini ancak boğaz geçiş ücretlerine ilişkin de Bulgar iş 

dünyasının zarar görmeyeceği şekilde yapılabileceklerin yeniden gözden geçirilmesini 

talep etmiştir. 

- Sayın Bakanımız Ocak ayında Bulgar tarafında yeniden biraraya gelinmesini teklif 

etmiş ve bu hususta mutabık kalınmıştır.  

- Bulgar tarafı Bursa-Filibe direk uçuşları konusunda Anadolu Jet tarafından bir 

değerlendirme yapıldığını dile getirmiş, Sayın Bakanımız Bursa ve Sabiha Gökçen 

arasındaki mesafe dikkate alındığında genel yönelimin Sabiha Gökçen olduğunu ancak 

Bursa olması talep ediliyorsa konunun değerlendirilebileceğini ifade etmiştir. 

Toplantı akabinde Gar Gümrük Müdürlüğünde saha incelemesi yapılmıştır. 

Programın bitiminde Bakan Yardımcımız Sayın Rıza Tuna Turagay Gümrükler Ajansı Başkanı 

Pavel Gerenski ile kısa bir değerlendirme toplantısı gerçekleştirilmiştir. Toplantıda yakalanan 

yüksek geçiş sayısının devam ettirilmesi ve Kapitan Andreevo Sınır Kapısında 1.500, Lesovo 
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Sınır Kapısında 1.000 tır geçişi hedefinin gerçekleştirilmesi için işbirliğine devam edilmesi 

hususunda mutabık kalmıştır. Bulgar muhataparlımızın bir önceki toplantıda dile getirdiği bazı 

teknik hususlarda çalışma grubu kurulması ve sınır kapısında en kısa sürede biaraya gelinmesi 

kararlaştırılmıştır.  

Bilgilerine arz ederim. 
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